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        Στη  Λαµία  σήµερα  7 Ιουνίου  2013,  ηµέρα  Παρασκευή  και  ώρα 
10:30 π.µ. στην αίθουσα συνεδριάσεων της Επιτροπής Περιβάλλοντος 
και Ανάπτυξης της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας ( Πλατ. Ελευθερίας 3, 
1ος όροφος )συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή Περιβάλλοντος 
και Ανάπτυξης που συγκροτήθηκε  µε την 3/2013 (αρ. πρ. 1/ 06-01-2013) 
απόφαση του Περιφερειακού Συµβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, 
µετά από  την αριθµ. Πρωτ: 63318/296/30-06-2013 πρόσκληση του 
προέδρου αυτής, που επιδόθηκε νόµιµα σε όλα τα µέλη της, σύµφωνα 
µε τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 για να αποφασίσει επί των κάτωθι 
θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης:  
 
ΘΕΜΑ  1ο :   Έγκριση πρακτικών συνεδριάσεως  στις 15/05/2013. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
«Αποχέτευση – προσαγωγή ακαθάρτων και εγκατάσταση επεξεργασίας 
λυµάτων (Ε.Ε.Λ.) Κοινότητας Κυριακίου» στο Ν.  Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
«Έργα ύδρευσης ∆.Ε. Άµφισσας» στο ∆ήµο ∆ελφών Ν. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 4ο:Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  για την 
περιβαλλοντική αδειοδότηση : α) υφιστάµενης πλωτής µονάδας 
πάχυνσης θαλασσίων µεσογειακών ιχθύων, σε θαλάσσια έκταση 40 
στρεµµάτων στη θέση «Λαγονήσι», Τοπικής Κοινότητας Λάρυµνας, 
∆ηµοτικής Ενότητας Οπουντίων του ∆ήµου Λοκρών Ν. Φθιώτιδας 
δυναµικότητας 390 τον/έτος, β) χερσαίων συνοδών έργων υποστήριξης 
της µονάδα (υφιστάµενος ΙΧΣ µε εκσυγχρονισµό και αύξηση 



δυναµικότητας από 1.700.000 ιχθύδια σε 20.000.000 ιχθύδια Θαλασσίων 
Μεσογειακών Ιχθύων, υφιστάµενο συσκευαστήριο δυναµικότητας 190 
τον/έτος, επέκταση κτιριακών εγκαταστάσεων, υφιστάµενο πλυντήριο 
διχτύων, υφιστάµενες γεωτρήσεις άντλησης θαλασσινού νερού κ.λ.π., 
χερσαίες εγκαταστάσεις) σε συνολική χερσαία έκταση 10.275 τ.µ. 
(παραχωρηµένη δηµόσια δασική πλέον άγονη χερσαία έκταση) στην 
ίδια θέση, γ) χερσαίων συνοδών έργων υποστήριξης της µονάδας στη 
ζώνη αιγιαλού και παραλίας [υφιστάµενοι αγωγοί απορροής υγρών 
αποβλήτων του ΙΧΣ συνολικής επιφάνειας 15 τ.µ. (10,4 τ.µ. εντός ζώνης 
παραλίας  + 4,95 τ.µ. εντός ζώνης αιγιαλού), νέα προτεινόµενη 
προβλήτα συνολικής επιφάνειας 159 τ.µ. (115 τ.µ. εντός ζώνης αιγιαλού 
+ 44 τ.µ. εντός ζώνης παραλίας), νέο προτεινόµενο αυτόµατο σύστηµα 
διατροφής (σιλό) συνολικής επιφάνειας 17,20 τ.µ. (8 τ.µ. εντός ζώνης 
παραλίας + 9,20 τ.µ. εντός ζώνης αιγιαλού)] στην ίδια θέση, και δ) 
αλλαγή επωνυµίας από «INTERFISH ΙΧΘΥΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΕΣ Α.Ε.» σε 
«ΙΧΘΥΟΤΡΟΦΕΙΑ ΣΕΛΛΟΝΤΑ ΑΕΓΕ». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 5ο:  Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) δραστηριότητας 
αποθήκευσης εµπορευµάτων της ΜΑΡΙΝΟΠΟΥΛΟΣ Α.Ε. στο 57ο χλµ. 
ΝΕΟ Αθηνών – Λαµίας στην περιοχή Οινόης ∆Ε Σχηµαταρίου ∆ήµου 
Τανάγρας Ν. Βοιωτίας.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 6ο:  Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) υφιστάµενης 
χοιροτροφικής µονάδας ιδιοκτησίας του Νικόλαου Ματράκα, 
δυναµικότητας 160 χοιροµητέρων µε τα παράγωγά τους στη θέση 
«Προφήτης Ηλίας», ∆.Ε. Ψαχνών του  ∆ήµου ∆ιρφύων – Μεσσαπίων  Ν. 
Ευβοίας.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 7ο:  Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης 
κινητής τηλεφωνίας της VODAFONΕ ΠΑΝΑΦΟΝ Α.Ε. µε κωδικό 1002408 
– ΛΙΒΑ∆Ι ΠΑΡΝΑΣΟΥ στο ∆ήµο Αράχωβας ,Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 8ο:  Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) µικρού 
υδροηλεκτρικού σταθµού (Μ.Υ.Σ.) ισχύος 3,25 MW της εταιρείας «CNI 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ Α.Ε. – ΜΥΣ ΝΕΟ ΑΡΓΥΡΙΟ & ΣΙΑ 
Ο.Ε.» στη θέση ΄΄Νέο Αργύριο΄΄ ∆.Ε. Ασπροπύργου του ∆ήµου 
Αγράφων Ν. Ευρυτανίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 



ΘΕΜΑ 9ο:  Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) µικρού 
υδροηλεκτρικού σταθµού (Μ.Υ.Σ.) ισχύος 1,17 MW της εταιρείας «CNI 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ Α.Ε. – ΜΥΣ ΠΛΑΤΑΝΙΑ & ΣΙΑ 
Ο.Ε.» στη θέση ΄΄Πλατανιάς΄΄ ∆.Ε. Ασπροπύργου του ∆ήµου Αγράφων 
Ν. Ευρυτανίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 10ο: Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  φωτοβολταϊκού 
(Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 4,9984 MW της 
εταιρείας «ΑΙΟΛΙΚΟ ΡΟΥΜΑΝΙ Α.Ε.» στη θέση ΄΄∆ΡΟΣΑΤΟ΄΄ ∆.Κ. 
Ευπαλίου του ∆ήµου ∆ωρίδος Π.Ε. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 11ο:  Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 10,0032 MW της εταιρείας «SUNDIAL» στη θέση «ΛΕΣΤΕΡΙΝΑ» του 
∆ήµου Ορχοµενού Π.Ε. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 12ο: Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της ΓΜΜΑΕ 
ΛΑΡΚΟ που αφορά σε ερευνητικές γεωτρήσεις προς ανεύρεση 
σιδηρονικελίου, εντός της περιοχής Ο.Π.5 και σε έκταση 231,3 στρ στη 
θέση « ΤΣΟΥΚΑ » ∆ήµου Λοκρών Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. ( ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ). 
 
ΘΕΜΑ 13ο:  Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου : 
«Βελτίωση οδικού άξονα Λαµία – Ιτέα – Αντίρριο, ΤΜΗΜΑ ΄΄ΜΠΡΑΛΛΟΣ – 
ΑΜΦΙΣΣΑ΄΄. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. ( ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ). 
 
Στη συνεδρίαση αυτή προσήλθαν και παρέστησαν 
 

1. κ. Σανίδας Ηλίας ,  ως Πρόεδρος 
2. κ. Αγνιάδης Παναγιώτης ,  Αντιπρόεδρος , τακτικό µέλος 
3. κ. Τσιτσάνης Λάµπρος , Π.Σ. ,  τακτικό µέλος 
4. κ. Κατσίκας Ιωάννης , Π.Σ. , τακτικό µέλος 
5. κ. Ψυχογιός Γεώργιος , Π.Σ. , τακτικό  µέλος 
6. κ. ∆ασκαλόπουλος Κων/νος, Π.Σ. , τακτικό µέλος 
7. κ. Ντούρου Σοφία - Ιωάννα , Π.Σ. , τακτικό µέλος 

 
Aπών:  Ο κος  Στουπής Νικόλαος και ο κος Κουλουρίδης Κων/νος. 



παραβρέθηκε επίσης ο κ. Τερζής Αντώνης, Προϊστάµενος της ∆/νσης 
Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού . 
                           
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η Αλεξοπούλου ∆έσποινα, υπάλληλος 
της Περιφέρειας Στ. Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών ∆οµικών Έργων  µε 
βαθµό Β΄ , που ορίσθηκε γραµµατέας της Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης µε την 10349/731/11-3-2011 απόφαση του Περιφερειάρχη 
Στερεάς Ελλάδας. 
 
Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο πρόεδρος  της Επιτροπής κήρυξε 
την έναρξη της Συνεδρίασης: 
 
 Πριν από τα θέµατα της ηµερήσιας διάταξης ο κος  Σανίδας κατέθεσε 
και διάβασε προς τα µέλη  της επιτροπής έγγραφο που απέστειλε ο κος   
Στουπής.  
 
 Κύριε Πρόεδρε, 
 
        Λόγοι επαγγελµατικών δυσκολιών αλλά και προσωπικοί ,  πιθανά 
δεν θα επιτρέψουν την παρουσία µου στην προγραµµατισµένη 
συνεδρίαση της  Επιτροπής παρόλο το ενδιαφέρον µου για τα πολύ 
σοβαρά θέµατα της συνεδρίασης. ∆υστυχώς σε αυτή την εξέλιξη 
συµβάλλει και ο Καλλικράτης που αντιλαµβάνεται τους ελεύθερους 
επαγγελµατίες ως κοινωνικό στρώµα, που ουσιαστικά δεν δύναται να 
διαθέτει εκπροσώπους στα όργανα της  Τοπικής Αυτοδιοίκησης. 
         Με στόχο την θετική –εν τη πιθανή απουσία µου - συµβολή κατά 
την διαδικασία της συζήτησης των θεµάτων της Ηµερήσιας ∆ιάταξης, 
θα σας εκθέσω εν συντοµία τις απόψεις µου όσον αφορά τα πιο 
σηµαντικό, κατά την γνώµη µου,  θέµατα που έχει ένα ιδιαίτερο για µένα 
πολιτικό ενδιαφέρον, και για τις οποίες θα ήθελα να ενηµερωθούν οι 
συνάδελφοι Περιφερειακοί Σύµβουλοι µέλη της Επιτροπής και να λάβουν 
υπόψη τους κατά την διαδικασία έκφρασης της ψήφου τους. 
 
1.Θέµα 6ο.Με δεδοµένη την αλήθεια, τις παραλήψεις αλλά  και το προφίλ 
παραβατικότητας της συγκεκριµένης επιχείρησης που αναλύει και 
παρουσιάζει η εισήγηση , δεδοµένου του γεγονότος ότι η επιχείρηση 
δραστηριοποιείται σε έναν χώρο όπου βρίσκεται µεγάλος 
περιβαλλοντικός φόρτος εξ αιτίας υπερσυγκέντρωσης κτηνοτροφικών 
µονάδων µεγάλου όγκου αλλά και  σε έναν χώρο µε καταγεγραµµένη 
υψηλή ρύπανση επί του εδάφους και των υπόγειων νερών της, γίνεται 
νοµίζω πασιφανές το συµπέρασµα ότι το συγκεκριµένο αίτηµα είτε 
αποσύρεται από τους ενδιαφερόµενους, τροποποιείται στην βάση των 
παρατηρήσεων της εισήγησης και επανυποβάλλεται, είτε οφείλουµε να 
την απορρίψουµε. Κατά την γνώµη µου θα έπρεπε να εξεταστούν και να 
συµπληρωθούν όροι που αναφέρονται στις συνθήκες καλής και 
υγιεινής διαβίωσης των ζώων σύµφωνα µε την αντίστοιχη ΚΥΑ. 



Κυρίως, θα έθετα ως προβληµατισµό και πρόταση στην Επιτροπή  την 
ιδέα για την οργάνωση στην περιοχή Βατώντας- Αρτάκη – Ψαχνά  µια 
συνάντηση σε συνεργασία µε την  ∆ιεύθυνση Αγροτικής Ανάπτυξης της 
Επιτροπής µε τους φορείς και τους επαγγελµατίες του κλάδου πάνω στο 
περιβαλλοντικό διακύβευµα , την σηµερινή κατάσταση ,τις 
περιβαλλοντικές αδειοδοτήσεις και τις καλές πρακτικές διαχείρισης των 
κτηνοτροφικών αποβλήτων. Θα ήταν σηµαντικό – µε συµφωνία και 
υποστήριξη των επαγγελµατιών του κλάδου – να είχαµε την εκπόνηση 
µιας στρατηγικής µελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων από την 
εξάσκηση τόσου µεγάλου όγκου κτηνοτροφικού δυναµικού και την 
διατύπωση εναλλακτικών λύσεων περιβαλλοντικής διαχείρισης. 
 
2.Θέµα 8ο. Επισυνάπτοντάς σας την σαφή τοποθέτηση της ∆/νσης 
∆ασών της Ευρυτανίας επί της ΠΠΕ ( 21 –1– 2010) και κυρίως η 
απάντησή της επί της ένστασης – προσφυγής που υπέβαλλε η εταιρεία 
(10 –5– 2010) θεωρώ ότι υφίστανται µέγιστοι περιβαλλοντικοί λόγοι 
απόρριψης της εν λόγω αίτησης γιατί δηµιουργούνται µείζονες 
περιβαλλοντικές επιπτώσεις από την ίδρυση και λειτουργία του 
συγκεκριµένου βιοµηχανικού – ενεργειακού  έργου. 
Άλλωστε και ιδιαίτερα µιλάµε για την Ευρυτανία που ακριβώς ο φυσικός 
της πλούτος – που οφείλουµε να τον υπερασπιστούµε αδιατάρακτο – 
την έχει καταστήσει την δεύτερη καθαρότερη περιφέρεια της Ευρώπης. 
Επί πλέον την Επιτροπή πρέπει να την απασχολήσει το γεγονός ότι έργα 
ερχόµενα µεµονωµένα αποκρύπτουν τις συνεργιστικές επιδράσεις από 
άλλα λειτουργούντα παράλληλα , και άρα σε αυτές τις περιπτώσεις 
απαιτείται να µελετώνται και να παρουσιάζονται συνεργιστικά τα έργα , 
µέχρις του σηµείου να γίνεται απαιτητό – όπως στην περίπτωσή µας που 
µιλάµε για συνεχόµενα , έστω και µικρά , υδροηλεκτρικά επί της κοίτης 
του ίδιου ποταµού και των παραποτάµων του– να προηγείται 
στρατηγική µελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων.   
 
3.Θέµα 10ο. Υιοθετώντας απόλυτα τις ενστάσεις της τοπικής κοινωνίας 
και των φορέων της εκφράζω την πλήρη συµφωνία µου µε την 
υπηρεσία για απόρριψη του συγκεκριµένου αιτήµατος. 
 
4.Θέµα 11ο. Πέρα από την επιφύλαξή µου αν πρόκειται για γη υψηλής 
παραγωγικότητας, κυρίως πρέπει να εξεταστεί το θέµα µε τι τρόπο 
καθαρίζονται τα κάτοπτρα και πως αν χρησιµοποιείται νερό 
διαχειρίζονται τα υπολείµµατα που θεωρούνται απόβλητα µε βάση την 
νοµοθεσία. 
 
5.Θέµα 13ο. Σε αναµονή παρουσίασης των χαρτών διατηρώ τις 
επιφυλάξεις µου κατά πόσον  το συγκεκριµένο έργο υποθάλπει την 
προβλεπόµενη συνολικά νέα χάραξη.  
 
 



ΘΕΜΑ 1ο : Η  Επιτροπή  οµόφωνα ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης της 
15/05/2013.  
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   68 
 

 
ΘΕΜΑ 2ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Αποχέτευση – προσαγωγή ακαθάρτων και εγκατάσταση 
επεξεργασίας λυµάτων (Ε.Ε.Λ.) Κοινότητας Κυριακίου» στο Ν.  Βοιωτίας. 
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ΘΕΜΑ 3ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 

 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου : «Έργα ύδρευσης ∆.Ε. Άµφισσας» στο ∆ήµο ∆ελφών Ν. 
Φωκίδας.  
Η κ. Ντούρου ζήτησε τη διαβεβαίωση ότι η ύδρευση γίνεται µε ασφαλές 
και ποιοτικά ελεγµένο νερό. 
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ΘΕΜΑ 4ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, καθώς και την αριθµ. πρωτ: 
8/128/2013 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ήµου Λοκρών τα 
οποία αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά 
από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 

 



κατά πλειοψηφία 
 
µε  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό (της κας Ντούρου ) την αναβολή της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την περιβαλλοντική 
αδειοδότηση : α) υφιστάµενης πλωτής µονάδας πάχυνσης θαλασσίων 
µεσογειακών ιχθύων, σε θαλάσσια έκταση 40 στρεµµάτων στη θέση 
«Λαγονήσι», Τοπικής Κοινότητας Λάρυµνας, ∆ηµοτικής Ενότητας 
Οπουντίων του ∆ήµου Λοκρών Ν. Φθιώτιδας δυναµικότητας 390 
τον/έτος, β) χερσαίων συνοδών έργων υποστήριξης της µονάδα 
(υφιστάµενος ΙΧΣ µε εκσυγχρονισµό και αύξηση δυναµικότητας από 
1.700.000 ιχθύδια σε 20.000.000 ιχθύδια Θαλασσίων Μεσογειακών 
Ιχθύων, υφιστάµενο συσκευαστήριο δυναµικότητας 190 τον/έτος, 
επέκταση κτιριακών εγκαταστάσεων, υφιστάµενο πλυντήριο διχτύων, 
υφιστάµενες γεωτρήσεις άντλησης θαλασσινού νερού κ.λ.π., χερσαίες 
εγκαταστάσεις) σε συνολική χερσαία έκταση 10.275 τ.µ. (παραχωρηµένη 
δηµόσια δασική πλέον άγονη χερσαία έκταση) στην ίδια θέση, γ) 
χερσαίων συνοδών έργων υποστήριξης της µονάδας στη ζώνη 
αιγιαλού και παραλίας [υφιστάµενοι αγωγοί απορροής υγρών 
αποβλήτων του ΙΧΣ συνολικής επιφάνειας 15 τ.µ. (10,4 τ.µ. εντός ζώνης 
παραλίας  + 4,95 τ.µ. εντός ζώνης αιγιαλού), νέα προτεινόµενη 
προβλήτα συνολικής επιφάνειας 159 τ.µ. (115 τ.µ. εντός ζώνης αιγιαλού 
+ 44 τ.µ. εντός ζώνης παραλίας), νέο προτεινόµενο αυτόµατο σύστηµα 
διατροφής (σιλό) συνολικής επιφάνειας 17,20 τ.µ. (8 τ.µ. εντός ζώνης 
παραλίας + 9,20 τ.µ. εντός ζώνης αιγιαλού)] στην ίδια θέση, και δ) 
αλλαγή επωνυµίας από «INTERFISH ΙΧΘΥΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΕΣ Α.Ε.» σε 
«ΙΧΘΥΟΤΡΟΦΕΙΑ ΣΕΛΛΟΝΤΑ ΑΕΓΕ». 
Μειοψήφησε η (κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι καταψήφισε το 
χωροταξικό για τις ιχθυοκαλλιέργειες στο Περιφερειακό Συµβούλιο και 
κατέθεσε ολοκληρωµένα τη θέση της). 
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ΘΕΜΑ 5ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
  την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
δραστηριότητας αποθήκευσης εµπορευµάτων της ΜΑΡΙΝΟΠΟΥΛΟΣ 
Α.Ε. στο 57ο χλµ. ΝΕΟ Αθηνών – Λαµίας στην περιοχή Οινόης ∆Ε 
Σχηµαταρίου ∆ήµου Τανάγρας Ν. Βοιωτίας, µε την επιφύλαξη της κας 
Ντούρου για τις εργασιακές συνθήκες των εργαζοµένων αφού 



γνωρίζουµε ότι σε πολλές αποθήκες εµπορευµάτων που 
δραστηριοποιούνται στην περιοχή επικρατούν συνθήκες γαλέρας. 
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ΘΕΜΑ 6ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και την αριθµ. πρωτ:  
65267/305/5-6-2013 αίτηση του κου Ματράκα Νικόλαου, τα οποία 
αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά από 
διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
  την αναβολή  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
υφιστάµενης χοιροτροφικής µονάδας ιδιοκτησίας του Νικόλαου 
Ματράκα, δυναµικότητας 160 χοιροµητέρων µε τα παράγωγά τους στη 
θέση «Προφήτης Ηλίας», ∆.Ε. Ψαχνών του  ∆ήµου ∆ιρφύων – 
Μεσσαπίων  Ν. Ευβοίας, κατόπιν αιτήµατος της εταιρείας. 
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ΘΕΜΑ 7ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  6 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου ) την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONΕ ΠΑΝΑΦΟΝ Α.Ε. µε κωδικό 1002408 – ΛΙΒΑ∆Ι 
ΠΑΡΝΑΣΟΥ στο ∆ήµο Αράχωβας ,Ν. Βοιωτίας. 
Μειοψήφησε  η κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
προστατευόµενες περιοχές. Στη συγκεκριµένη περίπτωση δεν έχει 



γνωµοδοτήσει ούτε ο αρµόδιος φορέας διαχείρισης Εθνικού ∆ρυµού 
Παρνασσού. 
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ΘΕΜΑ 8ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και την α) αριθµ. πρωτ:  
66232/308/7-6-2013 αίτηση της εταιρείας «CNI ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ Α.Ε. – ΜΥΣ ΝΕΟ ΑΡΓΥΡΙΟ & ΣΙΑ Ο.Ε.» , β) αριθµ. πρωτ: 
8904/04/06/2013 έγγραφο του ∆ήµου Αγράφων,  τα οποία αποτελούν 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
   
 µε 6 ψήφους υπέρ και 1 λευκό (της κας Ντούρου) την αναβολή  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) µικρού υδροηλεκτρικού 
σταθµού (Μ.Υ.Σ.) ισχύος 3,25 MW της εταιρείας «CNI ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ Α.Ε. – ΜΥΣ ΝΕΟ ΑΡΓΥΡΙΟ & ΣΙΑ Ο.Ε.» στη 
θέση ΄΄Νέο Αργύριο΄΄ ∆.Ε. Ασπροπύργου του ∆ήµου Αγράφων Ν. 
Ευρυτανίας, κατόπιν αιτήµατος της εταιρείας για την προσκόµιση νέων 
στοιχείων προς την επιτροπή. Η κα Ντούρου δήλωσε ότι η Λαϊκή 
Συσπείρωση είναι κάθετα αντίθετη στην ιδιωτικοποίηση της ενέργειας και 
των υδάτινων πόρων.  
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ΘΕΜΑ 9ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, καθώς και το αριθµ. πρωτ: 
8904/04/06/2013 έγγραφο του ∆ήµου Αγράφων,  τα οποία αποτελούν 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
  

κατά πλειοψηφία 
 
µε  6 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου ) την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) µικρού υδροηλεκτρικού 
σταθµού (Μ.Υ.Σ.) ισχύος 1,17 MW της εταιρείας «CNI ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ 
ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ Α.Ε. – ΜΥΣ ΠΛΑΤΑΝΙΑ & ΣΙΑ Ο.Ε.» στη θέση 
΄΄Πλατανιάς΄΄ ∆.Ε. Ασπροπύργου του ∆ήµου Αγράφων Ν. Ευρυτανίας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου επισηµαίνοντας ότι η αρνητική ψήφος 
δηλώνει την πλήρη αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση   της ενέργειας  



και των υδάτινων πόρων σε µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους για 
αύξηση της κερδοφορίας τους οι οποίοι αδειοδοτούνται για τις 
δραστηριότητές τους ακόµα  και σε δηµόσιες δασικές εκτάσεις, δάση 
σπάνιας φυσικής οµορφιάς και ποτάµια όπως αυτά της Ευρυτανίας. 
Αυτές οι επενδύσεις καµιά ανάπτυξη δεν θα φέρουν στο λαό της 
περιοχής, τους ανέργους, που βιώνουν τη βάρβαρη πολιτική και των 
προηγούµενων κυβερνήσεων και της τρικοµµατικής κυβέρνησης Ν∆-
ΠΑΣΟΚ-∆ΗΜΑΡ. 
 Ο κος Τσιτσάνης δήλωσε:  Η Ευρυτανία, όπως όλοι γνωρίζουµε και 
ιδιαίτερα ο ∆ήµος Αγράφων, είναι ένας ορεινός και άγονος όγκος, 
όπου η οικονοµική κρίση, όπως εξ άλλου σε όλη την Ελλάδας, έχει 
φθάσει πιο έντονα, η ανεργία επίσης και ιδιαίτερα στους νέους σε 
υψηλά ποσοστά και γενικά η κατάσταση που βιώνουµε δεν υποφέρεται. 
Με τέτοιες εποµένως συνθήκες δεν είναι εύκολο να πούµε όχι σε τέτοιου 
είδους επενδύσεις που γίνονται  στην περιοχή µας και µάλιστα τη στιγµή 
που  το ίδιο το κράτος είναι σε άµεση επικοινωνία µε ξένους 
οικονοµικούς παράγοντες και αναζητά επενδυτές από ξένα κράτη να 
έρθουν στη χώρα µας. 
Ύστερα και από την επικοινωνία µε την Τοπική Κοινωνία, ∆ήµαρχο, 
Αντιδηµάρχους, Προέδρους Τοπικών Κοινοτήτων και φορείς της 
περιοχής για τη θετική στάση τους, 
Εισηγούµαι θετικά και µε την αυστηρή τήρηση των περιβαλλοντικών 
όρων που αναγράφονται στη µελέτη και φυσικά µε τη δέσµευση της 
εταιρείας για την κατασκευή του έργου και όχι µεταπώληση των αδειών 
σε τρίτους.  
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ΘΕΜΑ 10ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
  την αναβολή  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
φωτοβολταϊκού (Φ/Β) σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας 
ισχύος 4,9984 MW της εταιρείας «ΑΙΟΛΙΚΟ ΡΟΥΜΑΝΙ Α.Ε.» στη θέση 
΄΄∆ΡΟΣΑΤΟ΄΄ ∆.Κ. Ευπαλίου του ∆ήµου ∆ωρίδος Π.Ε. Φωκίδας, κατόπιν 
προφορικού αιτήµατος της εταιρείας και του Αντιδηµάρχου του ∆ήµου 
∆ωρίδας κου Καλιαµπέτσου Παναγιώτη ο οποίο παραβρίσκονταν στην 
επιτροπή. 
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ΘΕΜΑ 11ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και την α) αριθµ. πρωτ:  
65868/306/6-6-2013 αίτηση της εταιρείας «SUNDIAL»,τα οποία αποτελούν 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  6 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό   (της κας Ντούρου )  την αναβολή   της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  φωτοβολταϊκού (Φ/Β) 
σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 10,0032 MW της 
εταιρείας «SUNDIAL» στη θέση «ΛΕΣΤΕΡΙΝΑ» του ∆ήµου Ορχοµενού Π.Ε. 
Βοιωτίας, κατόπιν αιτήµατος της εταιρείας.  
Μειοψήφησε  η κα Ντούρου η οποία δήλωσε ότι η Λαϊκή Συσπείρωση 
είναι αντίθετη µε την ιδιωτικοποίηση της ενέργειας, την παράδοση των 
ΑΠΕ στους µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους οι οποίοι πλουτίζουν 
από τη λαϊκή  περιουσία σε βάρος του ελληνικού λαού. 
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ΘΕΜΑ 12ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε  6 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου ) την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  της ΓΜΜΑΕ ΛΑΡΚΟ που 
αφορά σε ερευνητικές γεωτρήσεις προς ανεύρεση σιδηρονικελίου, εντός 
της περιοχής Ο.Π.5 και σε έκταση 231,3 στρ στη θέση « ΤΣΟΥΚΑ » ∆ήµου 
Λοκρών Ν. Φθιώτιδας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι: Γνωρίζουµε όλοι πολύ 
καλά τα σχέδια της κυβέρνησης για την ιδιωτικοποίηση της ΛΑΡΚΟ. Εδώ 
και καιρό ενώ παρουσιάζεται ότι δεν πάει καλά και κλείνει, η κυβέρνηση  
παίρνει µια σειρά µέτρα ώστε να δώσει όσο το δυνατό καλύτερη προίκα 
στον αγοραστή. Σ’ αυτό αποσκοπεί και το συγκεκριµένο έργο. Γι’ αυτό 
αντί για ενιαία ΛΑΡΚΟ έφτιαξαν θυγατρική Α.Ε. η οποία αναλαµβάνει το 
έργο. 
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ΘΕΜΑ 13ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 

την έγκριση της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  του 
έργου : «Βελτίωση οδικού άξονα Λαµία – Ιτέα – Αντίρριο, ΤΜΗΜΑ 
΄΄ΜΠΡΑΛΛΟΣ – ΑΜΦΙΣΣΑ΄΄. 
Η κα Ντούρου δήλωσε ότι: δεν διαφωνούµε µε τη βελτίωση του τµήµατος 
Μπράλλος-Άµφισσα µε σήραγγες αλλά το έργο θα πρέπει να το δούµε 
στο σύνολό του και όχι αποσπασµατικά. Ο Ε65 είναι σηµαντικός οδικός 
άξονας πρέπει να υπάρξει ολοκληρωµένη µελέτη ουσιαστικής 
επέκτασής του και να προχωρήσει άµεσα η υλοποίησή του. 
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Ύστερα από τα παραπάνω, λύεται η συνεδρίαση στις  12:50 π.µ. 
και  συντάχθηκε το πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα 
µέλη, ως ακολούθως: 
 

 
    Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                       ΤΑ ΜΕΛΗ                          Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
    
 
  Σανίδας Ηλίας               Αγνιάδης Παναγιώτης         Αλεξοπούλου ∆έσποινα 

  
           

         Τσιτσάνης Λάµπρος 
 

 
                                         Κατσίκας Ιωάννης 
 
 
                                         Ψυχογιός Γεώργιος 
 
 

         ∆ασκαλόπουλος Κων/νος  
 

 
                                         Ντούρου Σοφία - Ιωάννα 
 
 



 


